
 

Hej alla familjer med ansökan i Ungern! 

 

Vår första familj kom hem från Ungern strax innan jul med sina 7 åriga tvillingpojkar!  

Det tog lite drygt ett år från det att familjens ansökan skickades tills de kom hem med sina 

barn. Familjen tillbringade totalt knappt sex veckor i landet, varav fem veckor i Budapest, och 

de beskriver att processen gick bra. Adoptionsprocessen flöt på smidigt och de hade mycket 

fint stöd av vår svensktalande representant Zsuzsa. Förhoppningsvis kommer ni att kunna få 

ta del av familjens berättelse i nästa nummer av vår tidning, Vi adoptivfamiljer som utkommer 

när ?? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 




